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Protokoll fra styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2024 

 
 

Møtenummer:  6 - 2024 

Sted:   Teams 

Dato:   Onsdag 2. oktober 2024  

Tid:   Kl. 19 – 20.47 

Til stede:  Gry Høgberg, Johanna Brandsegg (til 19.23), Håkon Eggen, Anne Lene Strand Alme, 

Silje Bjørgeengen og Anne-Kristin Sollid 

Forfall:   Christine Hegstad, Tage Nilsen, Eugenio Morales og Josefine Andreassen 

    

40-24 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 5– 24: Godkjent uten kommentarer 

b) ALT-konferansen – tildeling av støtte: Vi har fått søknad fra 2 

klubber (Vardal og Elverum), totalt 5 deltakere, dvs. at vi fordeler kr. 

3000 pr. deltaker, totalt kr. 15 000 av rammen på kr. 30 000. 

Utbetalingen gjøres til klubbene etter konferansen.  

c) Oppdatering av utvalg: Hjemmesiden er oppdatert. Vi trenger 

fortsatt styrking av breddeutvalget.  

d) Arrangør BKTS 2025: Vestre Slidre tar på seg arrangementet for 

hele kretsen (begge de to tidligere kretsene).  

e) Informasjon fra møtet med IIK 20.09.24: Gry deltok på møtet og 

orienterte oss om innholdet. PP-presentasjonen ble også vist frem. 

Gry understreker viktigheten av å følge med på arbeidet til IIK. IIK 

har vært pådrivere/piloter for ny ordning knyttet til politiattestene.  

f) Informasjon fra møtet om Opplandspokalen med Lillehammer: Gry, 

Josefine og Morten Evensen (Opplandskomiteen) hadde møte med 

Lillehammer TF (representert ved leder Frode Dahlberg Hanssen 

og Ingebjørg Boye) etter sist styremøte. Fokus var 

Opplandspokalen sin fremtid, med Lillehammer TF som 

medarrangør. Det er et sterkt ønske om å ha med Lillehammer TF 

videre som samarbeidspartner. En ønsker å videreutvikle konseptet. 

En må se på den økonomiske siden av dette (deriblant fordeling av 

overskudd) og arbeidsoppgaver. En må lage en ny arbeidsplattform 

med definert mål og mandat. Åpen kommunikasjon er en 

forutsetning. Alle må informeres om det som skjer, og det må 

skrives referater fra møter, som deles med alle parter.  

 

 

Anne-Kristin  

 

 

 

 

 

Breddeutvalget 

 

Gry 

 

 

 

Josefine/Gry 

41-24 Regnskapsrapport pr. 31.08.2024 

Tallene ble presentert i møtet. Vi gikk igjennom alle avdelingene og så på 

status for de ulike utvalgene. 

Det skal gjennomføres et evalueringsmøte av «Tuck ang Pray». Håkon kaller 

inn involverte parter, inkludert Josefine.  

 

 

 

Håkon/Josefine 

42-24 Arbeidsmøte 9. nov.  

Møtet blir på Thon Hotel Victoria, fra 10 – 16. Det er et ønske at flere fra 

utvalgene enn de som er påmeldt innen fristen, deltar. Gry følger opp 

breddeutvalget, Silje og Johanna følger opp aktuelle i deres utvalg. Frist for 

tilbakemelding til Anne-Kristin settes til mandag 7.10, slik at vi får oppdatert 

bestillingen til hotellet. Vi bestiller mat til ankomst, i tillegg til lunsj (ca. 

12.30), samt litt søtt til kl. 15.  

Handlingsplan og budsjett for 2025 og 2026 blir hovedinnholdet i møtet. Det 

vil også bli satt av litt tid til planlegging av kretstinget.  

Andre aktuelle arbeidsområder er årsrapporter. 

Forberedelse: Alle leser NGTFs strategiske plan før vi møtes. 

 

Gry/Johanna/Silje 

 

 

Anne-Kristin  

 

 

 

 

 

Alle påmeldte 
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34-24 Kretsting 2025 

• Honne Hotel er booket.  

• Valgkomiteen er i gang (det har vært dialog med leder, Morten 

Evensen) 

• Informasjon fra heder-utvalget er sendt ut i nyhetsbrev. 

• Det sendes ut skriv til valgkomiteen om gjenvalg, fra kretsleder. 

Anne-Kristin koordinerer.  

• Lovendring: Styret ønsker å fremme følgende endringer i loven, til 

tinget: 1. Utvalgsledere blir ikke valgt på tinget, men utnevnes av 

styret. 2. Det velges to varamedlemmer til styret. Skriftlig utkast til 

ny lov legges frem på neste styremøte.  

• Oppgaver til 9. november: Innkalling, program, deltakerpris, 

eventuell deltakelse fredag (for hvem?), hvilke arrangement skal 

tildeles på tinget.  

 

Alle 

43-24 Kommende arrangement 

*Kurs: Kursene satt opp i Sjåk blir gjennomført til tross for liten påmelding. 

Kommende trener 1 kurs har god påmelding.  

*KM tropp/gymhjul: Det er en utfordring å skaffe dommer, spesielt i tropp. 

Det er god kommunikasjon med arrangør.  

*Turn: Cup 4 arrangeres på Hamar 16. nov.  

*IIK har kalt inn til ekstraordinært ting. Gry representere kretsen.  

 

Utvalgsledere 

 

 

 

 

Gry 

44-24 Eventuelt 

*Håkon deltok på NGTFs breddehelg, noe som var kjekt og veldig lærerikt.  

*Gry trenger bistand i arbeidet med neste års BKTS. Vi må få flere aktive 

medlemmer i breddeutvalget. Det er mye som må på plass i 

kommunikasjonen med neste års arrangør. Retningslinjene trenger 

oppdatering.  

 

 

Styret 

 

Referent:  

Anne-Kristin Sollid, organisasjonskonsulent  

 


